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Veba -vedení společnosti a právní oddělení
Věc: listinné akcie Veby
Dobrý den,
píšu Vám jako akcionář připomínku k navrhované změně podoby akcií Veby na 
listinné.
  Dle zkušeností v jiných společnostech prosím o laskavé zvážení všech 
výhod a nevýhod.
Listinné akcie na doručitele: 
1. nebezpečí krádeže (uvažte zvyšování poplatků za sejf v bance a problémy 
s manipulací, úschova nebo uložení u obchodníků s cennými papíry jsou také
drahé)
2. vydávání akcií akcionářům a výplata dividend je pracnější než se zdá, 
zvláště ve společnostech, kde vydaly převážně akcie nízkých jmenovitých 
hodnot
3. tento typ akcií je v Evropě vyjímečný a možná je bude nutno kvůli změnám 
zákonů měnit za akcie na jméno
http://aktualne.centrum.cz/domaci/politika/clanek.phtml?id=725644
4. náklady na kvalitní tisk
Listinné akcie na jméno:
1.odhaduji, že stát majitele pořádně obere daněmi dědickými a z prodeje a 
notářskými poplatky u dědictví (ty se ale správně vztahují i na akcie na 
doručitele).
2. složitější převod, přechod akcií (zabránit zbytečným komplikacím v 
těchto případech lze vhodnými stanovami a podobou akcie pro převod 
rubopisem??)
 Po zvážení doporučuji zvolit akcie na jméno a také vhodným odkupem, jak je 
navrženo na program valné h. snížit počet akcionářů a zmenšit komplikace 
pro všechny.

S pozdravem
                              Klimeš       7mk@seznam.cz


